



Oxivir® Tb

Ready to Use Surface Cleaner & Intermediate Disinfectant, General Virucide, Tuberculocide

A ready-to-use disinfectant cleaner based on proprietary hydrogen peroxide (AHP®) technology to deliver fast, effective cleaning performance.

Features/Benefits

- Bactericidal, Tuberculocidal and Virucidal in one minute; Fungicidal in three minutes
- Meets Health Canada's standard for cleaning and decontaminating blood and body fluids
- Compatible with most hard, non-porous surfaces while harnessing the power of Accelerated Hydrogen Peroxide® (AHP) technology
- AHP® active breaks down into water and oxygen after use
- Delivers fast and effective cleaning performance while being non-irritating to eyes and skin

Applications

- Clean and disinfect high-touch surfaces





Oxivir® Tb

Ready to Use Surface Cleaner & Intermediate Disinfectant, General Virucide, Tuberculocide

Oxivir® Tb Ready to Use Surface Cleaner & Intermediate Level Disinfectant, General Virucide, Bactericide, Tuberculocide is a ready-to-use disinfectant cleaner based on proprietary hydrogen peroxide (AHP®) technology to deliver fast, effective cleaning performance. Oxivir® Tb Wipes is a one-step cleaner disinfectant wipe.

Use Directions

- Pre-clean heavily soiled areas.
- Apply solution by cloth or disposable wipe to hard, non-porous environmental surfaces.
- All surfaces must remain wet for one-minute to kill bacteria, HIV-1, HBV and HCV.
- Air Dry, wipe surfaces to dry and remove any residue, or rinse with potable water as necessary.
- Provides broad spectrum sanitizing of non-food contact surfaces in just 30 seconds.
- Not recommended for use on brass, copper, aluminum, bronze, granite, zinc or marble.
- Food contact surfaces require rinsing with potable water after disinfection.

Technical data	Oxivir® Tb
DIN Reg. No.	02283522
Color	Colorless liquid
pH	2.2 – 3.2
Scent	Characteristic of ingredients
Shelf Life	2 Years

Product	Pack size	Dilution	Product code	
Oxivir® Tb	12 x 32 fl. oz. / 946 mL Flip Top Bottles Plus Two Trigger Sprayers	Ready-to-use	4277293	🇨🇦
Oxivir® Tb	1 x 330 gal. Tote Container	Ready-to-use	5871690	🇨🇦
Oxivir® Tb	1 x 55 gal. Drum Container	Ready-to-use	101104052	🇨🇦
Oxivir® Tb	1 x 5 gal. Pail Container	Ready-to-use	101104054	🇨🇦
Oxivir® Tb	4 x 1 gal. / 3.78 L Containers	Ready-to-use	101105176	🇨🇦

Safe handling

Please make sure your employees read and understand the product label and Safety Data Sheet before using this product. The label contains directions for use; and both the label and SDS contain hazard warnings, precautionary statements and first aid procedures. SDS are available online at www.diversey.com or by calling 888.352.2249. Improper use or dilution may result in damage to surfaces and may result in health and physical hazards that match those of the concentrate.

Accelerated Hydrogen Peroxide® and Design are trademarks of Diversey, Inc.



Oxivir® Tb

Nettoyant de surfaces prêt à l'emploi, et désinfectant, virucide général et tuberculocide intermédiaire

Nettoyant désinfectant prêt à l'emploi, basé sur notre technologie brevetée de peroxyde d'hydrogène (AHP®), pour fournir une performance de nettoyage rapide et efficace.

Caractéristiques et Avantages

- Effet bactéricide, tuberculocide et virucide en une minute; effet fongicide en trois minutes
- Satisfait à la norme de Santé Canada pour le nettoyage et la décontamination des liquides organiques et du sang
- Compatible avec la plupart des surfaces dures non-poreuses tout en maîtrisant la puissance de la technologie au peroxyde d'hydrogène (AHP®)
- L'actif AHP® se décompose en oxygène et en eau après utilisation
- Offre un rendement de nettoyage rapide et efficace, tout en étant non irritant pour les yeux et la peau

Applications

- Nettoie et désinfecte les surfaces fréquemment touchées





Oxivir® Tb

Nettoyant de surfaces prêt à l'emploi, et désinfectant, virucide général et tuberculocide intermédiaire

Nettoyant de surfaces prêt à l'emploi, et désinfectant, virucide général et tuberculocide intermédiaire Oxivir® Tb est un produit nettoyant désinfectant prêt à l'emploi, basé sur notre technologie brevetée de peroxyde d'hydrogène (AHP®), pour fournir une performance de nettoyage rapide et efficace. Les serviettes imbibées Oxivir® Tb sont un moyen de nettoyer et désinfecter en un seul passage.

Mode d'emploi

- Nettoyer à l'avance les zones très salies.
- Appliquer du produit avec un linge ou un chiffon jetable sur des surfaces environnementales dures non poreuses.
- Toutes les surfaces doivent rester humides pendant une minute pour tuer bactéries, HIV-1, HBV et HCV.
- Sécher à l'air, essuyer les surfaces pour sécher et éliminer tout résidu, ou rincer à l'eau potable au besoin.
- Fournit une désinfection à large spectre des surfaces de contact non alimentaires en seulement 30 secondes.
- Non recommandé pour utilisation sur laiton, cuivre, aluminium, bronze, granit, zinc ou marbre.
- Les surfaces en contact avec les aliments doivent être rincées à l'eau potable après désinfection.

Données techniques	Oxivir® Tb
N° d'enregistrement DIN	02283522
Couleur	Liquide incolore
pH	2,2 – 3,2
Parfum	Caractéristique des ingrédients
Durée de conservation	2 ans

Produit	Contenance	Dilution	Code produit	
Oxivir® Tb	12 x 32 fl. oz. / Bouteilles Flip Top 946 ml plus deux Vaporisateurs à gâchette	Prêt à l'emploi	4277293	🇨🇦
Oxivir® Tb	1 x 330 gal. / 1249 L fourre-tout	Prêt à l'emploi	5871690	🇨🇦
Oxivir® Tb	1 fût de 55 gal. / 208 L	Prêt à l'emploi	101104052	🇨🇦
Oxivir® Tb	1 seau de 5 gal. / 18,9 L	Prêt à l'emploi	101104054	🇨🇦
Oxivir® Tb	4 conteneurs de 3,78 L / 1 gal.	Prêt à l'emploi	101105176	🇨🇦

Manipulation sûre

Veuillez vous assurer que vos employés lisent et comprennent l'étiquette du produit et la fiche de sécurité du produit avant de l'utiliser. L'étiquette contient le mode d'emploi, et l'étiquette et la fiche de sécurité du produit contiennent les signaux de danger, les mises en garde et les procédures en matière de premiers secours. Les fiches de sécurité du produit sont disponibles en ligne sur www.diversey.com ou en appelant le 888 352 2249. Un usage inapproprié ou une dilution peuvent endommager les surfaces et présenter des risques sanitaires et physiques équivalant à ceux du concentré.

Accelerated Hydrogen Peroxide® et Design sont des marques déposées de Diversey, Inc.